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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 29 juni 2023 

 

Aanwezig: Ron Jansen (voorzitter), John van den Berg (JB), Monique van der Bijl (MB), Rob van 
Bokhoven (RB), Edwin Lokkerbol (EL), Birgül Özmen (BO), Soraya Samuels (SS), Elvira 
Stinissen (ES), Karen Huizer (secretaris) en Wendy van der Meijs (secretaris).  
Namens Haag Atletiek (agendapunt 2): Pierre Heijnen en Job Roos 

Verhinderd: Wimar Bolhuis (WB), Troy Douglas (TD), Joris Hoeboer (JH), Ronald de Jong (RJ), 
Nynke Lely (NL), Rachid Najib (RN), Chavelli Stolk en Bart Volkerijk (vice-voorzitter). 
 

 
1. Opening en Mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, een bijzonder welkom aan Pierre Heijnen 
en Job Roos van HAAG Atletiek. Dank aan HAAG Atletiek dat de Adviesraad voor haar vergadering te 
gast mag zijn op deze locatie. 

Het agendapunt Topsport komt te vervallen wegens ziekte van Rikkert Suijkerland, manager Den Haag 
Topsport. Dit agendapunt zal worden doorgeschoven tot na de zomer. 

2. Introductie HAAG Atletiek 

Pierre Heijnen is voorzitter van HAAG Atletiek en introduceert zichzelf en Job Roos, lid van HAAG en 
als vrijwilliger betrokken bij de ontwikkelingen met betrekking tot de accommodatie. Dit jaar viert HAAG 
Atletiek, in 1991 voorgekomen uit diverse fusies, haar 110-jarig jubileum. Heijnen licht verder toe: 

- HAAG Atletiek heeft gemiddeld 1400 – 1750 leden. Beleidsmatig is 2000 leden het maximum gezien 
de beperkingen die de accommodatie biedt. 
- De samenstelling van de leden kenmerkt zich als een ‘zandloper'; veel jeugd en veel senioren (vanaf 
40 jaar). Jongeren zijn maar beperkt lid. Belangrijk om na te denken hoe je studenten aan Haagse 
Sport kan binden, welke faciliteiten moet je dan bieden? 

- De organisatie van de vereniging is complex; baanatletiek kent veel losse onderdelen, wegatletiek 
staat los van de baan (nu weinig verbinding terwijl dat wel goed zou zijn), uiteenlopende niveaus, 
leeftijdsverschillen, zomer- en wintercompetities. 
- HAAG Atletiek heeft 3 specialistische trainers (zzp’ers) en 2 multisport trainers in dienst. Tevens is er 
een beheerder in dienst. 
- De diversiteit binnen de trainingsgroepen is groot. Ook zijn er groepen voor sporters met een 
beperking (o.a. Running blides en frame runners). 
- Het ‘fitwalken’ kent interesse van een grote groep leden waarbij het sociale aspect als zeer belangrijk 
wordt ervaren. Fitwalken vervult hiermee een maatschappelijke rol. 

Vervolgens gaat Heijnen in op de (beperkte) samenwerking met andere verenigingen in Den Haag en 
de regio, talentontwikkeling en de financiële situatie van HAAG Atletiek (met daarbij aandacht voor 
contributies, (corona)subsidies, sponsoring en evenementen). 

Heijnen benoemt wat de uitdagingen voor HAAG Atletiek zijn: 

- Trainers voor de pupillen zijn lastig te vinden. Jongere leden worden hiervoor enthousiast 
gemaakt maar die focussen liever op eigen trainingen. Een samenwerking met studenten van 
het ROC Sport en bewegen is lastig wegens de tijdstippen;  

- De opvolging van oudere trainers; 
- Vrijwilligers in het algemeen; 
- Het bieden van Topsport faciliteiten zoals een fysio, en diëtist;  
- Inspelen op de behoefte aan flexibiliteit; is dat nog te doen met vrijwilligers? Er is behoefte aan 

‘manager baan’ en ‘manager weg’ die vrijwilligers kan aansturen. 
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De voorzitter vraagt wat essentiële punten zijn voor een toekomstbestendige vereniging. Dit zijn 1) de 
kwaliteit van de accommodatie welke concurrerend is met het commerciële aanbod, 2) de vrijwilligers 
en 3) het kunnen organiseren van een topsport wedstrijd. De gemeente ondersteunt dit laatste wel qua 
subsidie maar de subsidieformat (ook kleinschaligere evenementen) en vergunningsaanvraag zouden 
versimpeld moeten worden.  

Job Roos geeft vervolgens een toelichting op de plannen voor de accommodatie. Daarbij wordt eerst 
ingegaan op de historie van de locatie, de oorspronkelijke ontwikkelplannen welke gestart zijn in 2018 
en wat de transformatieplannen anno 2023 zijn. Belangrijk punt daarbij is om te begrijpen wat vanuit de 
vereniging de noodzaak is. De verwachte benodigde investering voor het huidige plan is € 1,5 – 2 
miljoen. Helaas biedt de gemeente geen professionele begeleiding bij deze transformatie. Edwin (EL) 
geeft aan dat het mooi zou zijn als straks de ‘lessons learned’ van de transformatie gedeeld zullen 
worden met andere verenigingen. Tevens geeft de voorzitter mee om ook te kijken naar de 
inkomstenkant, de exploitatie. 

De voorzitter vat samen dat de Adviesraad een mooi beeld heeft gekregen van de vereniging en dat er 
een goed inzicht is verkregen over de plannen voor de accommodatie. Hij dankt beide heren voor hun 
bijdrage. 

3. Topsport 

Dit agendapunt wordt doorgeschoven tot na de zomer.  

4.  Verslag / voortgang / Terugblik 

4a. Het verslag van de adviesraadvergadering van 18 april jl. wordt zonder opmerkingen vastgesteld.  
4b. Het verslag van de adviesraadvergadering van 21 juni jl. wordt zonder opmerkingen vastgesteld. 
4c. Werkgroep Vaardig in Bewegen: De voorzitter maakt een rondje om het gesprek met de wethouder 
ten aanzien van het advies Vaardig in Bewegen te evalueren. Het is goed om te constateren dat het 
advies positief is ontvangen. Het is belangrijk om te monitoren hoe de gemeente hier verder mee zal 
gaan. De gemeente heeft hiervoor aan de Adviesraad gevraagd om in klein comité mee te denken. Het 
advies is inmiddels ook openbaar gepubliceerd en verschillende reacties zijn via LinkedIn 
binnengekomen. Het bestuur zal bespreken hoe te reageren op bepaalde reacties.  
Werkgroep Toekomstbestendige verenigingen: In de vergadering met de wethouder heeft de gemeente 
het proces besproken hoe zij input ophalen ten behoeve van het ontwikkelen van hun visie en 
instrumenten. Vraag van de Adviesraad aan de gemeente is hoe alle input nu verder gebracht wordt en 
wat de Adviesraad hierin zou kunnen en willen betekenen. De gemeente heeft de Adviesraad gevraagd 
om mee te denken over het afwegingskader voor de inzet van een verenigingsmanager. Vervolgactie 
zal zijn om met de gemeente de hulpvraag af te stemmen en concreter te maken. 
Werkgroep Integraal Huisvestingsplan Sport: De gemeente heeft tijdens de begrotingsronde toegezegd 
de verdeling van financiële middelen voor huisvestingsplannen in het eerste kwartaal met de 
Adviesraad te delen. Dit is echter nog niet beschikbaar waardoor de werkgroep hier ook nog geen 
mening over kan vormen. 
4d. De voorzitter vraagt hoe er wordt teruggekeken op de netwerkbijeenkomst van 13 juni 2023. Het 
overall beeld is dat het een zeer geslaagde bijeenkomst is geweest en we veel goede reacties hebben 
ontvangen. Positief was dat door de informele activiteit met de RIB bootjes willekeurige personen in 
kleine groep bij elkaar kwamen waardoor leuke ontmoetingen ontstonden. Daarnaast was het goed om 
te zien dat meerdere verenigingen uit Den Haag Zuidwest aanwezig waren. De evaluatie welke het 
secretariaat samen met de gemeente heeft gemaakt, geeft eenzelfde beeld. In deze evaluatie zijn een 
aantal organisatorische verbeteringen voorgesteld voor de volgende netwerkbijeenkomst. 
4e. De secretaris heeft twee aanvullende punten op de voortgangslijst van het bestuur: 1) In maart is 
door het bestuur besloten vooralsnog geen nieuwe leden te werven gezien de huidige omvang van de 
raad. Echter, doordat er verschillende leden op dit moment minder beschikbaar zijn wegens 
uiteenlopende redenen, zal het bestuur na de zomer bekijken of werving (van een ex-topsporter) toch 
wenselijk is. 2) De Vlietzone is aangewezen als uitloopgebied voor sportfaciliteiten voor de 
gebiedsontwikkelingen in Binckhorst en CID. Alliantie Vlietzone heeft de Adviesraad voor Sport 
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gevraagd een ondersteuningsbrief te sturen om de pleiten voor een verkennend onderzoek voor een 
Sportpark in de Vlietzoom. Het bestuur heeft dit inmiddels gedaan. 

5.  Vaststellen vergaderdata 2e helft 2023 

Na de zomer staat in september de dinervergadering gepland. Daarna volgen nog twee vergaderingen 
in oktober en november. Het verzoek om zo spoedig mogelijk bij de secretaris te laten weten als er 
problemen zijn met de voorgestelde data. 
 

6.  Rondvraag 

- Birgül (BO) laat weten dat zij vanwege haar zwangerschap vanaf eind september/oktober een paar 
maanden niet actief zal zijn. 
- De secretaris vraagt aandacht voor de uitnodiging voor het ITF Rhijenhof op 9 juli. Daarnaast zal de 
secretaris na afloop van de vergadering een zomergroet uitreiken. 
- John (JB) meldt dat het misschien goed is om iets te doen met de reacties op LinkedIn van ROC 
Mondriaan/HALO naar aanleiding van de publicatie van het advies Vaardig in bewegen. Hij spreekt hen 
volgende week. 
- Rob (RB) meldt dat hij is toegetreden tot de Raad van Toezicht vechtsport. Tevens meldt hij vanaf 
september een nieuwe functie te hebben bij justitie. Vooralsnog verwacht hij dat dit geen impact zal 
hebben op het werk voor de Adviesraad. 

6.  Sluiting 

De voorzitter dankt iedereen voor zijn aanwezigheid en sluit de vergadering om ca. 22.10 uur. 


